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KOMISJA OŚWIATY, KULTURY,      

SPORTU I TURYSTYKI  
RADY MIEJSKIEJ W ELBLĄGU  

 

 

BRM.0012.20.2023.EZ 

EOD: 19521/2023/W 
 

 

 
 

Protokół z posiedzenia 
Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki 

Rady Miejskiej w Elblągu, 
odbytego w dniu 20 kwietnia 2023 r. 

w budynku Urzędu Miejskiego w Elblągu 

 
 

(Nagranie – czas trwania nagrania 01 h 58 min 10 sek.) 
 
 

Radni obecni na posiedzeniu Komisji – zgodnie z listą obecności stanowiącą załącznik do protokołu. 
 
Zaproszeni i przybyli goście obecni na posiedzeniu Komisji – zgodnie z listą obecności stanowiącą 
załącznik do protokołu. 
 
 

Porządek posiedzenia: 

1. Informacja o protokole z poprzedniego posiedzenia Komisji. 

2. Sprawozdanie z wykonania budżetu Miasta Elbląg za rok 2022 wraz z informacją o stanie mienia 
– opinia w zakresie pracy Komisji. 

3. Podsumowanie działalności Młodzieżowego Domu Kultury za rok 2022 oraz plany na rok 2023. 
4. Podsumowanie działalności za rok 2022, plany na rok 2023 Zespołu Szkół i Placówek 

Sportowych w Elblągu. 

5. Informacja na temat stanu szkolnej bazy sportowej. 
6. Informacja o planowanych pracach remontowych w obiektach oświatowych. 

7. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektów uchwał będących przedmiotem obrad Rady Miejskiej. 
8. Sprawy bieżące. 

 

 

 

Ad. 1. Informacja o protokole z poprzedniego posiedzenia Komisji. 
(czas trwania nagrania od 03 min 49 sek. do 03 min 56 sek.) 
  
Przewodnicząca Komisji Irena Sokołowska poinformowała, że uwag do protokołu nie wniesiono. 

 
 
 

Ad. 2. Sprawozdanie z wykonania budżetu Miasta Elbląg za rok 2022 wraz z informacją  
o stanie mienia – opinia w zakresie pracy Komisji. 

(czas trwania nagrania od 03 min 57 sek. do 15 min 31 sek.) 
 

 

Sprawozdanie z wykonania budżetu Miasta Elbląg za rok 2022 wraz z informacją o stanie mienia omówiła 

Skarbnik Miasta Rozalia Grynis.   
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Przewodnicząca Komisji Irena Sokołowska otworzyła dyskusję i wobec braku osób chętnych do zabrania 

głosu zamknęła dyskusję.  

 

Wyniki głosowania: 
Za- 5 

Przeciw – 0 
Wstrzymujących się – 4 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała sprawozdanie z wykonania budżetu Miasta Elbląg za rok 
2022 wraz z informacją o stanie mienia – opinia w zakresie pracy Komisji. 
 

 
 

Ad. 3. Podsumowanie działalności Młodzieżowego Domu Kultury za rok 2022 oraz plany na 

rok 2023. 
(czas trwania nagrania od 15 min 35 sek.  do 39 min 15 sek.) 
 
 
Podsumowanie działalności Młodzieżowego Domu Kultury za rok 2022 oraz plany na rok 2023 omówiła 
Dyrektor Młodzieżowego Domu Kultury Edyta Lichacz.  

 

Przewodnicząca Komisji Irena Sokołowska otworzyła dyskusję. 

Głos w dyskusji zabrali: 

• Przewodnicząca Komisji Irena Sokołowska  

• Dyrektor Młodzieżowego Domu Kultury Edyta Lichacz 

• Przewodnicząca Komisji Irena Sokołowska  

• Dyrektor Młodzieżowego Domu Kultury Edyta Lichacz 

• Przewodnicząca Komisji Irena Sokołowska  

• Radna Monika Dwojakowska  

• Dyrektor Młodzieżowego Domu Kultury Edyta Lichacz 

• Radny Adam Matwiejczuk  

• Dyrektor Młodzieżowego Domu Kultury Edyta Lichacz 

• Przewodnicząca Komisji Irena Sokołowska  

• Dyrektor Młodzieżowego Domu Kultury Edyta Lichacz 
 

Przewodnicząca Komisji Irena Sokołowska zamknęła dyskusję. 

 
 

Komisja zapoznała się i przyjęła do wiadomości informację na temat podsumowania 

działalności Młodzieżowego Domu Kultury za rok 2022 oraz plany na rok 2023. 
Informacja stanowi załącznik do protokołu.  
 

 

 

Ad. 4. Podsumowanie działalności za rok 2022, plany na rok 2023 Zespołu Szkół i Placówek 
Sportowych w Elblągu. 

(czas trwania nagrania od 39 min 18 sek. do 01 h 10 min 22 sek.) 
 
 

Podsumowanie działalności za rok 2022, plany na rok 2023 Zespołu Szkół i Placówek Sportowych  
w Elblągu omówiła Dyrektor Zespołu Szkół i Placówek Sportowych Hanna Szuszkiewicz.  
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Przewodnicząca Komisji Irena Sokołowska otworzyła dyskusję. 

Głos w dyskusji zabrali: 

• Przewodnicząca Komisji Irena Sokołowska 

• Radna Elżbieta Banasiewicz  

• Dyrektor Zespołu Szkół i Placówek Sportowych Hanna Szuszkiewicz 

• Radna Elżbieta Banasiewicz  

• Dyrektor Zespołu Szkół i Placówek Sportowych Hanna Szuszkiewicz 

• Dyrektor Departamentu Edukacji Małgorzata Sowicka  

• Radny Bogusław Tołwiński 

• Dyrektor Zespołu Szkół i Placówek Sportowych Hanna Szuszkiewicz 
 

 

Przewodnicząca Komisji Irena Sokołowska zamknęła dyskusję. 

 

Komisja zapoznała się i przyjęła do wiadomości informację na temat podsumowania 

działalności za rok 2022, plany na rok 2023 Zespołu Szkół i Placówek Sportowych  

w Elblągu. 
Informacja stanowi załącznik do protokołu. 
 
 
 
Ad. 5. Informacja na temat stanu szkolnej bazy sportowej. 

(czas trwania nagrania od 1 h 10 min 24 sek.  do 1 h 24 min 41 sek.) 

 
Przewodnicząca Komisji Irena Sokołowska otworzyła dyskusję. 

Głos w dyskusji zabrali: 

• Radny Adam Matwiejczuk 

• Dyrektor Departamentu Edukacji Małgorzata Sowicka 

• Radny Adam Matwiejczuk 

• Dyrektor Departamentu Edukacji Małgorzata Sowicka 

• Radny Adam Matwiejczuk 

• Dyrektor Departamentu Edukacji Małgorzata Sowicka 

• Radny Adam Matwiejczuk 

• Radna Monika Dwojakowska 

• Przewodnicząca Komisji Irena Sokołowska 

• Radny Adam Matwiejczuk 

• Radny Bogusław Tołwiński 

• Dyrektor Departamentu Kultury, Sportu i Rekreacji Arkadiusz Kolpert   

 

Przewodnicząca Komisji Irena Sokołowska zamknęła dyskusję. 

 

Komisja zapoznała się i przyjęła do wiadomości informację na temat stanu szkolnej bazy 
sportowej.  
Informacja stanowi załącznik do protokołu. 
 

 

 
Ad. 6. Informacja o planowanych pracach remontowych w obiektach oświatowych. 
(czas trwania nagrania od 1 h 24 min 45 sek.  do 1 h 47 min 16 sek.) 
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Przewodnicząca Komisji Irena Sokołowska otworzyła dyskusję. 

Głos w dyskusji zabrali: 

• Radny Bogusław Tołwiński 

• Dyrektor Departamentu Edukacji Małgorzata Sowicka 

• Radna Elżbieta Banasiewicz 

• Dyrektor Departamentu Edukacji Małgorzata Sowicka 

• Radna Elżbieta Banasiewicz 

• Dyrektor Departamentu Edukacji Małgorzata Sowicka 

• Radna Elżbieta Banasiewicz 

• Dyrektor Departamentu Edukacji Małgorzata Sowicka 

• Radna Monika Dwojakowska 

• Dyrektor Departamentu Edukacji Małgorzata Sowicka 

• Przewodnicząca Komisji Irena Sokołowska 

• Radna Monika Dwojakowska 

 

 

Przewodnicząca Komisji Irena Sokołowska zamknęła dyskusję. 

Komisja zapoznała się i przyjęła do wiadomości informację na temat planowanych pracach 
remontowych w obiektach oświatowych. 

Informacja stanowi załącznik do protokołu. 
 

 

Ad. 7. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektów uchwał będących przedmiotem obrad Rady 
Miejskiej. 
(czas trwania nagrania od 1 h 47 min 19 sek.  do 1 h 47 min 31 sek.) 

 
Komisja nie opiniowała żadnych uchwał.  
 
 

Ad. 8. Sprawy bieżące. 

(czas trwania nagrania od 1 h 47 min 32 sek.  do 01 h 56 min 15 sek.) 
 

 
1) Radny Paweł Kowszyński podniósł temat rekrutacji do elbląskich przedszkoli.  

 
Głos w dyskusji zabrali: 

• Dyrektor Departamentu Edukacji Małgorzata Sowicka 

• Radny Paweł Kowszyński 

• Dyrektor Departamentu Edukacji Małgorzata Sowicka 

• Radny Paweł Kowszyński 

• Dyrektor Departamentu Edukacji Małgorzata Sowicka 

• Radny Paweł Kowszyński 

• Dyrektor Departamentu Edukacji Małgorzata Sowicka 

• Radny Paweł Kowszyński 

• Dyrektor Departamentu Edukacji Małgorzata Sowicka 
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2) Przewodnicząca Komisji Irena Sokołowska poinformowała o terminie kolejnego posiedzenia 

Komisji.  
 

 

Z uwagi na wyczerpanie się porządku obrad Przewodnicząca Komisji Irena Sokołowska zakończyła 
posiedzenie.  

 

 
 

Nagranie dźwiękowe z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki stanowi załącznik do 
protokołu. 
Załączniki do protokołu dostępne są w Biurze Rady Miejskiej w Elblągu.  
 
 

 
                                        Przewodnicząca Komisji 

 

                                                   Irena Sokołowska  
 
Protokół sporządziła 
 
   Ewa Zielińska 

 

 

 

 

 


